
NOTA INTERNA EXCLUSIVA PER A L’AFILIACIÓ DE CCOO 

 
 

DECISIU ACOSTAMENT PER  A L'ACORD 
EN EL CONVENI COL·LECTIU DE BANCA 

 
Aquest matí s'ha reunit la Mesa del Conveni de Banca, en l'últim dia d’ultraactivitat pactada. 
S'ha acordat una nova i definitiva pròrroga fins al pròxim 20 d'abril, a la vista dels avenços 
aconseguits fins avui, que permeten pensar raonablement en l'èxit final de les negociacions. 
 
S'ha avançat sobre els assumptes que vam acordar treballar en la primera pròrroga de 
desembre, buscant els equilibris possibles i les contrapartides necessàries. Encara no hi ha 
acord definitiu en matèries importants, que les parts confiem en arribar i instrumentar, entre 
les quals cal destacar: 
 
- Per a CCOO l'increment salarial hauria d’estar al voltant del 5% per als quatre anys de 

vigència, 2015-2018. 
 
- Es treballa en canvis en la classificació professional que permetrien millorar el 

reconeixement de la formació i la gestió comercial, així com altres aspectes en l'accés a la 
professió i els ascensos. 

 
- Sobre el sistema retributiu i per homogeneïtzar el sector respecte el nombre de pagues 

s'implantaria un nou sistema de participació en beneficis, amb un estàndard de 17,25 
pagues que sense restar pagues als col·lectius que en tenen un nombre superior, permet 
assolir l'estàndard als bancs amb 15,75 pagues. Sobre l'antiguitat de tècnics i les 
retribucions lligades a objectius i productivitat s'acorda formar una comissió d'estudi i 
proposta. 

 
- Es consolidaria el tancament de dissabtes, sense més canvis en la jornada que els ja 

acordats a cada empresa. 
 
- Com a novetat, i entre altres, s'acorda un capítol sobre Normes Deontològiques de la 

professió. 
 
CCOO, que comptem amb el 63% de la representació sindical a la Mesa, tenim presentat un 
text complet de Conveni, sobre el qual s'està treballant per ultimar l'acord. Per la complexitat 
de les alternatives en estudi i les nombroses novetats, es fa necessari el nou termini. El 
proper dimarts 5 d'abril es celebrarà una reunió amb les seccions de tots els bancs i 
l'Executiva del Sector Financer, per decidir sobre la marxa de les negociacions i un eventual 
acord. 
 
Considerem que s'ha obert camí perquè s'ha valorat la necessitat d'arribar a un acord, pel 
perill que suposaria la incertesa de quedar-nos sense Conveni segons el que disposa la 
reforma laboral i per part dels bancs la necessitat d'afrontar els reptes immediats i els del 
pròxim període amb una solució estable per a les plantilles. 
 
Ampliarem informació en el termini més breu possible, un cop tinguem dades certes i clares 
per a no escampar rumors. 

 
 


